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Het actualiseren van het deskundigheidsgebied van de apotheker:
Ik steun de voorgenomen actualisatie van het deskundigheidsgebied. Deze komt overeen met het 
voorstel dat in overleg met partijen binnen de farmacie, waaronder de Rijksuniversiteit Groningen is 
opgesteld.

Het uitbreiden van de eisen tot herregistratie van de apotheker:
Ik ben positief over het uitbreiden van de eisen tot herregistratie en zeker ook over het plan om 
veldpartijen met een voorstel te laten komen voor uitwerking in lagere regelgeving. Wel baart de 
structurele vermeerdering van administratieve lasten en de structurele vermeerdering van 
nalevingskosten zorgen.

Het beleggen van de adviestaak bij het Zorginstituut Nederland vind ik een goede zaak.


